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ZÁPIS Z DEVÁTÉHO ZASEDÁNÍ KOMISE KULTURY A VZDĚLÁVÁNÍ  

Rady městské části Praha 17 konaného dne 30. 1. 2017 

 V Kulturním domě na Bílé Hoře, Ke kulturnímu domu 10, 163 00 Praha 6 – Řepy. 

 

Přítomni: MUDr. Antoine Katra 

Mgr. Jitka Synková 

Daniel Mencl  

RNDr. František Kopecký 

Ing. Olga Ryšavá 

Omluveni: JUDr. Kateřina Kaljkovičová 

(Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise Mgr. N. Zemanové) 

Jako hosté: ředitel KC Průhon Mgr. Aleš Koutný, MBA, p. Michal Jaroš 

Program: 

1. Představení koncepce činnosti Kulturního domu na Bílé Hoře 

2. Diskuse  

3. Projednání dalšího plánu práce Komise kultury a vzdělávání 

 

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra přivítal přítomné a předal slovo řediteli KC Průhon Mgr. Aleši 

Koutnému, který představil nového vedoucího provozu p. Michala Jaroše a podal stručný popis 

vývoje: 

Nový název Kulturní dům na Bílé Hoře je i symbolický název, shoduje se s adresou (ke 

kulturnímu domu) a dává najevo úroveň zařízení. Celý objekt prošel díky vedení MČ Praha 17 

rozsáhlou rekonstrukcí, kterou zajišťovala kvalitně firma OPTIMIS, s.r.o.. Vznikl nový gastro 

provoz, který p. Jaroš bude zajišťovat, jeho další pracovní náplní je i manažerská práce. 

Činnost KD bude podobná, jako v předchozích letech – pořady pro děti, prostor pro seniory, 

pronájmy prostor na aktivity. Ve čtvrtek je připravována pravidelná akce, kde dostanou prostor 

začínající umělci. Je plánováno propojení s venkovním provozem, kde bychom chtěli 

provozovat gril a nabídnout občerstvení rodičům i dětem na přilehlém hřišti. Navazujeme 

spolupráci s Bikrosklubem a rádi bychom zúročili propojení s lesoparkem, aby byl pro 

obyvatele ještě zajímavější lokalitou. 

 

Diskuse: 

p. Synková – chceme zachovat časový prostor pro seniory, kteří se tu scházejí již dlouhá léta. 

Propojení s Bikrosklubem by bylo výborné, nabízím kontakty na vedení klubu. Předpokládáme, 

že rozšíříte otevírací hodiny. Dříve zahajoval provoz od 16.00, ale měla bych představu, že 

bude otevřeno již během dopoledne. Podávání nápojů venku by nemělo být ve skle, aby nebyly 

v prostorách, kde se pohybují děti střepy (upozornění rodičů) 

p. Kopecký – oceňuji, že dům je kulturní a odpovídá tomu kultura vnitřních prostor 

p. Koutný – ano, to je naší prioritou – vytvořit kulturní prostředí. Pokud jde o propojení 

s venkovním prostorem, předpokládáme dvou zónovou obsluhu. První část bude uvnitř 

s obsluhou a sklem, druhá venkovní s kelímky. 

p. Katra – dobře, že je kultura propojena pod jednou střechou, ale asi to bude nápor na rozpočet 

organizace. Když má být v programu toto všechno je nutný dobrý marketing, informace 

občanům. 

p. Koutný – 25. 2. 2017 je připraven grand opening akce s programem, na kterou všechny 

srdečně zveme. Bude zde například program pro děti, živá kapela. Oslovit chceme i oblast Bílé 

Hory 

p. Ryšavá – bude zde provoz i v sobotu a neděli? 
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p. Koutný – ano, bude, aby bylo napojení na provoz v lesoparku 

p. Mencl – jaký je předpoklad hodinové sazby a jaký předpokládáte sortiment pohoštění 

p. Koutný – pronájem bude stejný jako na KC Průhon – 450,- Kč na hodinu včetně pořadatele, 

pohoštění bude zaměřeno na drobnější studený sortiment, protože není možné zaměstnávat 

trvale kuchaře. 

Další drobná diskuse proběhla ohledně připravovaného otevření a jeho nabídky. 

p. Katra – zodpovědnost ředitele u takového komplexu se zvyšuje, je nutné zajistit také finanční 

kontrolu. Celkově je prostor velmi pěkný. 

p. Koutný – máme elektronický pokladní systém, ve kterém lze kdykoliv nahlédnout do 

finančních toků průběžných, koncových stavů. Jako příspěvková organizace nespadáme do 

EET. 

p. Synková – vrátila bych se ještě ke srovnání KC Průhon a KD na Bílé Hoře. KC Průhon má 

jako prioritu kulturní programy, které MČ Praha 17 v rozpočtu dotuje, aby byly pro občany 

přístupné cenově. KD na Bílé Hoře by naopak měl na své provozní aktivity vydělat vlastními 

silami. 

p. Kopecký – klub aktivního stáří zde bude tedy pokračovat, nabízím zprostředkování kontaktu 

na dětské hudební těleso, které by bylo ochotné vystoupit pro seniory. 

p. Synková – každé pondělí zde probíhá setkání klubu, cvičení pro seniory, které je velmi 

oblíbené. Členská základna se nám zmenšuje a byli bychom rádi, kdyby ji posílili noví členové. 

V době prázdnin se senioři nesetkávají. 

p. Katra – jaké bude personální zajištění? 

p. Jaroš – provoz předpokládáme v zimě od 14 – 22 hodin, kde by pracovali dva zaměstnanci 

naproti směnu, v létě bychom posílili denní směnu a zahájili dříve. 

p. Katra – bude další spolupráce s p. Pixovou, která činnost zajišťovala dříve? 

p. Koutný - bude vystupovat na otevírání KD a spolupráce jí byla nabídnuta, kurzy zatím 

provozuje v jiném prostoru 

p. Katra – znali jsme ji dlouho, proto mne to zajímá 

p. Koutný – realizovali jsme společně mnoho akcí a po dobu rekonstrukce KC Průhon nám 

velmi vyšla vstříc, další spolupráce záleží na jejím zájmu 

p. Synková – rádi bychom v tomto prostoru pro seniory připravili divadelní představení, ale 

musíme je informovat s dostatečným předstihem, je to možné? 

p. Jaroš – určitě, máme kontakty i na ochotnické divadlo, které vystupuje za symbolickou cenu 

pronájmu. Venkovní zařízení pro zajištění nápojů ve venkovním prostoru lze instalovat 

kdykoliv se zajištěním bezpečnosti čepováním do kelímků a využitím propojovací branky. 

p. Katra – jakou předpokládáte reakci na akce s venkovním grilováním as pivem při 

přítomnosti dětí na hřišti 

p. Koutný – prostor je oddělen plotem, u kterého bychom chtěli vysadit zeleň 

p. Katra - KC Průhon má rozběh za sebou a je stabilní 

p. Koutný – ano, oproti roku 2013 spravujeme v roce 2017 čtyři pracoviště a rozpočet se 

navýšil o cca. 2 mil., což odpovídá faktu, že vstupné je dotované. Je navázána spolupráce i pro 

mezinárodní závody, 

p. Jaroš – ve dnech 19.-21. 5 je celý prostor rezervován pro závody ve spolupráci 

s Bikrosklubem. Kromě běžné nabídky drobné studené kuchyně jsme schopni zajistit kompletní 

catering pro akce (i svatby apod.), což bude využito. 

p. Synková – i změna směrem k teplé kuchyni je možná, pokud si na sebe vydělá 

 

Předseda ukončil diskusi a konstatoval, že má komise o jednoho člena méně. Odešel pan 

zastupitel Finger, uskupení bude osloveno, zda a kým navrhuje doplnit Komisi kultury a 

vzdělávání. 

Na jednání v březnu se bude komise zabývat problematikou cizinců v MČ Praha 17. 
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MUDr. A. Katra poděkoval řediteli za přijetí, aktuální informace a prohlídku KD na Bílé 

Hoře, přítomným za účast, rozloučil se a ukončil zasedání. 

 

 

V Praze dne: 2. 2. 2017 

Zapsala: Mgr. N. Zemanová Schválil: MUDr. A. Katra 

 

 

Ověřil: Mgr. Jitka Synková 


